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Po trzech tygodniach przerwy do gry wraca zespół Primavery. O godzinie

11 zespół Alberto De Rossiego podejmie w Trigorii Crotone i postara się

zmazać plamę, po ostatniej porażce z Pescarą. Giallorossi mogą dziś

wywalczyć awans do fazy finałowej rozgrywek ligowych. Alberto De Rossi

udzielił wywiadu dla oficjalnej strony klubu.

 

Wracają Capradossi i Ponce.

- Posiadanie ich ponownie do dyspozycji jest przyjemnością. Jesteśmy głęboko

związany z tymi chłopakami: Elio jest jednym z nas od dawna, Ezequiel szybko

zjednał sobie resztę zespoły w ciągu kilku miesięcy.

 

W lidze Giallorossi wracają po trzech tygodniach przerwy.

- Trenowaliśmy w tym okresie, zrobiliśmy dobrą robotę pod względem fizycznym, po

dwóch miesiącach, gdy graliśmy co trzy dni. W najbliższych tygodniach będziemy

pracować w perspektywie finałów, do których jednak musimy jeszcze awansować.

 

Od dziś do końca rozgrywek wystarczy, aby Roma wygrała jeden mecz, aby

awansować do finałowej ósemki, ale trener koncentruje się tylko na meczu

z zespołem z Kalabrii.

- Mecz będzie bardzo skomplikowany. Crotone jest jedną z nielicznych drużyn, która

z nami wygrała i rozgrywają świetny sezon. Dobrze pamiętamy mecz z pierwszej

rundy, gdy nie graliśmy źle, ale oni byli bardziej cyniczni od nas. Jeśli nam się to

uda, możemy wygrać, awansować do Final Eight i tylko w tym momencie będziemy

myśleć o konkretnych przygotowaniach na dłuższą metę.
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